



Evangelical Church

The Evangelical church was built in the years 1796-1797 in the late Baroque style as a tolerationist church with no tower. It is an atrium building with a pillar gallery. The interior contains Classicist wooden decor whose delicate effect is enhanced by the use of the characteristic tolerationist colours – white and ochre. The church owns an extraordinary organ frequently used in concerts and a chalice which, according to tradition, was dedicated to the local Evangelical church by Czech educator and writer Jan Amos Comenius. The free-standing church tower was built in 1938 on the design of Dušan Jurkovič and carries a commemorative inscription indicating the year that Comenius visited Skalica. Beneath the tower is a bronze sculpture of Daniel Gabriel Lichard, made by Ladislav Šaloun. Located in the nearby park, named for J. A. Comenius, is a bust of Comenius himself.

Autori textov: Záhorské múzeum Skalica
Preklady NJ, AJ: Agentúra NTB Skalica



Turistická informačná kancelária
Námestie slobody 10, 909 01 Skalica
tel.: +421 34 664 53 41, +421 915 723 216
tik@skalica.sk, www.skalica.sk

Náš TIP

Pamiatky sú sprístupnené ZDARMA počas letnej sezóny (máj - september): piatok 14:00 - 18:00 hod., sobota 10:00 - 18:00 hod., nedeľa 14:00 - 18:00 hod.
V každej pamiatke podáva zdarma výklad sprievodca. Prehliadku pamiatok so sprievodcom mimo týchto termínov si môžete objednať v TIK Skalica.

Evanjelický a.v. kostol



© foto: Eduard Timko, design: Atelier Edo, s.r.o.



Evanjelický a.v. kostol

Die evangelische Kirche

Evangelical Church

Evanjelický a.v. kostol

Evanjelický kostol postavili v rokoch 1796-1797 v neskorobarokovom štýle ako tolerančný chrám bez veže. Predstavuje sieňovú stavbu s pilierovou emporou. Interiér kostola má klasicistickú drevenú výzdobu, ktorej jemný dojem je umocnený použitím typických tolerančných farieb bielej a okrovej. Kostol má organ mimoriadnych kvalít, využívaný pre koncertné podujatia. K mobiliáru kostola patrí kalich, ktorý podľa tradície venoval miestnej evanjelickej cirkvi Jan Amos Komenský. Samostatne stojacu vežu kostola postavili v roku 1938 podľa projektu Dušana Jurkoviča a nesie pamätný nápis s vročením návštevy Jana Amosa Komenského v Skalici. Pod vežou je umiestnená bronzová socha Daniela Gabriela Licharda od Ladislava Šalouna. Evanjelický komplex dopĺňa park J. A. Komenského s jeho bustou.

Die evangelische Kirche

Die evangelische Kirche wurde in den Jahren 1796 – 1797 als Toleranzkirche ohne Turm in spätbarockem Stil erbaut. Es ist eine Saalkirche mit Säulempore. Das Innere der Kirche hat klassizistische Holzdekorationen in den typischen feinen Toleranzfarben ocker und weiß. In der Kirche befindet sich eine kostbare Orgel, welche heute für Konzerte benutzt wird. Zum Kirchenmobiliar gehört ein Kelch, welchen der Gelehrte Jan Amos Komenius gemäß der Überlieferung der evangelischen Kirchengemeinde der Stadt geschenkt hat. Der freistehende Turm wurde 1938 nach den Plänen von Dušan Jurkovič errichtet, er trägt eine Inschrift zur Erinnerung an den Jahrestag des Besuchs von Komenius in Skalica. Neben dem Turm befindet sich eine von Ladislav Šaloun geschaffene Bronzestatue von Daniel Gabriel Lichard. Zum Evangelischen Areal gehört auch der J.A. Komenius Park mit seiner Bronzestatue.

